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Protokół nr 142/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 27 czerwca 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

          

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pani Dorota Niezgoda   - podinspektor Oddziału Zdrowia i Spraw    

        Społecznych Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu 

4. Pani Anna Freus    - p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego   

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

5. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji, 

         Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego  

          w Wieluniu 

6. Pan Bartłomiej Panek   - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu 

        Dróg w Wieluniu (PZD) 
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7. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

        Kartografii, Katastru i Gospodarki   

        Nieruchomościami Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

8. Pan Dariusz Kowalczyk   - Dyrektor Zespołu Szkół nr 2 w Wieluniu 

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu o rozważenie 

możliwości przekazania środków finansowych na potrzeby remontu Komendy 

Powiatowej Policji w Wieluniu.  

5. Przyjęcie informacji p.o. Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o podjętych uchwałach 

Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 20.06.2022 r. 

6. Zapoznanie z informacją p.o. Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o stanie zobowiązań 

oraz o stanie należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu na dzień 30.04.2022 r., sporządzoną według stanu księgowego  

na dzień 20.06.2022 r. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze  

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia 

ośrodka interwencji kryzysowej w 2022 roku.  

8. Rozpatrzenie wniosku mieszkańców Sołectwa Janowiec i Brzoza o wykonanie 

projektu przebudowy drogi powiatowej Nr 4505E na odc. Brzoza-Poręby.  



3 
 

9. Rozpatrzenie sprawy ustanowienia służebności przejazdu i przechodu  

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 30/1 położonej w obrębie 13, 

miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego prowadzonej  

z wniosku - kontynuacja sprawy z CXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 18.02.2022 r.   

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego na rzecz 

Gminy Pątnów – dot. wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego na rzecz Gminy Pątnów, 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka o numerze 

ewidencyjnym 428 o pow. 1,4605 ha, położonej w obrębie Bieniec, gmina 

Pątnów na cel związany z wydzielaniem gruntów pod drogi publiczne.   

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego na rzecz 

Gminy Pątnów - dot. wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego na rzecz Gminy Pątnów, położonej 

w obrębie Pątnów, gmina Pątnów oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków 

jako działki o numerach ewidencyjnych:  

− 487/4 o pow. 0,0320 ha na cel związany z opieką nad nieruchomościami 

stanowiącymi zabytki w rozumieniu przepisów o ochronie zabytków  

i opiece nad zabytkami, 

− 487/5 o pow. 0,0314 ha na cel związany z wydzielaniem gruntów  

pod drogi publiczne, 

− 487/6 o pow. 0,0348 ha, na cel związany z wydzielaniem gruntów  

pod publiczne dostępne samorządowe ciągi piesze.  

12. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu z dnia 09.06.2022 r. w sprawie zwiększenia budżetu jednostki  

o kwotę 113 100,00 zł w rozdziale 80117 - Branżowe szkoły I i II stopnia w § 

4300 - Zakup usług pozostałych na szkolenie kierowców.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  
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14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2022.  

17. Sprawy bieżące. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie CXLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXLII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

      

   

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecni są wszyscy członkowie Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą. 

 

         

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował, że na 

samym początku, jako punkt 4 wprowadzi „Podjęcie decyzji w sprawie realizacji 
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procedury zmierzającej do powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3  

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu”. Powiedział, że dzisiaj zapadła ostateczna 

decyzja, że obecny dyrektor wyraził zgodę, aby przedstawić jego osobę, jako 

kandydata. Dodał, że w piątek było burzliwe posiedzenie Rady Pedagogicznej,  

co prawda obarczali Zarząd tym, że to tak długo, że nie ma, ale razem z panem 

naczelnikiem sobie bardzo szybko poradzili, że ten czas nie był zmarnowany  

i rozmowy cały czas trwały. Dopowiedział, że nie było osoby, która miałaby zostać  

w niedzielę napisała do pana dyrektora, że jednak jej kandydatura nie wchodzi  

w rachubę. Pani zastępca obecnego dyrektora szkoły nie wyrażała zgody, co prawda 

to wyrażenie zgody nie obowiązywało. Dopowiedział, że do tego czy ona wyraża czy 

nie przepisy jasno mówią, że w razie braku dyrektora obowiązki pełni zastępca 

dyrektora. Zapytał, kto jest „za” wprowadzeniem tego punktu. Dodał, że późniejsze 

punkty zmienią się o jedną numerację wyżej. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że jest jeszcze temat 

strzelnicy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że temat strzelnicy będzie w „Sprawach bieżących”, bo jeszcze będzie miał jedną 

sprawę odnośnie złożenia wniosku do Funduszu Dróg Samorządowych dotyczący 

Wiktorowa. Dodał, że już jest ponoć nabór. Zapytał, kto jest „za” wprowadzeniem 

tego punktu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wprowadził, do 

porządku obrad jako punkt 4 pn. „Podjęcie decyzji w sprawie realizacji procedury 

zmierzającej do powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika w Wieluniu” (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem porządku obrad z wprowadzoną zmianą. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzoną zmianą (głosowało 5 członków Zarządu). 
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 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie decyzji w sprawie realizacji procedury zmierzającej do powierzenia 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

5. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu o rozważenie 

możliwości przekazania środków finansowych na potrzeby remontu Komendy 

Powiatowej Policji w Wieluniu.  

6. Przyjęcie informacji p.o. Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o podjętych uchwałach 

Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 20.06.2022 r. 

7. Zapoznanie z informacją p.o. Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o stanie zobowiązań 

oraz o stanie należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu na dzień 30.04.2022 r., sporządzoną według stanu księgowego  

na dzień 20.06.2022 r. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze  

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia 

ośrodka interwencji kryzysowej w 2022 roku.  

9. Rozpatrzenie wniosku mieszkańców Sołectwa Janowiec i Brzoza o wykonanie 

projektu przebudowy drogi powiatowej Nr 4505E na odc. Brzoza-Poręby.  

10. Rozpatrzenie sprawy ustanowienia służebności przejazdu i przechodu  

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 30/1 położonej w obrębie 13, 

miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego prowadzonej  

z wniosku - kontynuacja sprawy z CXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 18.02.2022 r.   

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego na rzecz 

Gminy Pątnów – dot. wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego na rzecz Gminy Pątnów, 
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oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka o numerze 

ewidencyjnym 428 o pow. 1,4605 ha, położonej w obrębie Bieniec, gmina 

Pątnów na cel związany z wydzielaniem gruntów pod drogi publiczne.   

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego na rzecz 

Gminy Pątnów - dot. wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego na rzecz Gminy Pątnów, położonej 

w obrębie Pątnów, gmina Pątnów oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków 

jako działki o numerach ewidencyjnych:  

− 487/4 o pow. 0,0320 ha na cel związany z opieką nad nieruchomościami 

stanowiącymi zabytki w rozumieniu przepisów o ochronie zabytków  

i opiece nad zabytkami, 

− 487/5 o pow. 0,0314 ha na cel związany z wydzielaniem gruntów  

pod drogi publiczne, 

− 487/6 o pow. 0,0348 ha, na cel związany z wydzielaniem gruntów  

pod publiczne dostępne samorządowe ciągi piesze.  

13. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu z dnia 09.06.2022 r. w sprawie zwiększenia budżetu jednostki  

o kwotę 113 100,00 zł w rozdziale 80117 - Branżowe szkoły I i II stopnia w § 

4300 - Zakup usług pozostałych na szkolenie kierowców.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2022.  

18. Sprawy bieżące. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie CXLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 4 

Podjęcie decyzji w sprawie realizacji procedury zmierzającej do powierzenia 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na wstępie przedstawił problemy, które były z tym tematem związane. Dodał,  

że okres powierzenia stanowiska w związku z koniecznością zamknięcia roku 

szkolnego to jest 4 lata i 2 miesiące. Przepisy prawa dopuszczają, że bez konkursu  

w takim przypadku można powierzyć na okres maksymalnie 5 lat, czyli tutaj jest ten 

okres 31 sierpnia 2026 rok. Zapytał, kto jest „za” podjęciem decyzji w sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na realizację procedury zmierzającej do powierzenia Panu Mariuszowi Wróblowi 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu w trybie 

art. 63 ust. 12 ustawy Prawo Oświatowe, czyli w  uzgodnieniu z Łódzkim Kuratorem 

Oświaty i po zasięgnięciu opinii Rady Pedagogicznej Zespołu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

o rozważenie możliwości przekazania środków finansowych na potrzeby 

remontu Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

wniosek pani komendant i tutaj jest kwota w kosztorysie nr 1 - 38 tys. zł, blisko  

39 tys. zł. W drugim kosztorysie jest troszkę więcej. Dodał, że ma propozycję. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to się różni tylko 

tym, że są tam ścianki działowe w tym drugim i jest wentylacja wewnętrzna. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

ścianka działowa i wentylacja wewnętrzna. Dodał, że proponuje, aby podjąć taką 

decyzję, że nie więcej niż zawarta w tym drugim kosztorysie, czyli tam jest kwota.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że 43 607 zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że 43 607 zł. Dodał, że ma to być wykonane tutaj poprzez szkołę budowlaną.  

Na pewno te środki będą o wiele mniejsze, ponieważ uczniowie będą to wykonywać. 

Pani komendant tutaj zgodnie z propozycją pana wicestarosty, jaka była  

na poprzednim Zarządzie Powiatu, pani komendant uzyskała zgodę Komendanta 

Wojewódzkiego na to, żeby uczniowie w ramach remontu, bo taka jest procedura, 

byli tam, jako wykonawcy w ramach odbywania praktyk szkolnych.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie,  

że z panią dyrektor ktoś rozmawiał już na ten temat. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że 

jeszcze nie, będą rozmawiać. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że drugie pytanie. 

W przypadku samochodów, które tam były na łączną kwotę 630 tys. zł i z podziałem 

na gminy myślał, że będziemy dawać gdzieś 30 parę tys. zł . Tutaj mamy 43 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że to 

tutaj się zamknie w o wiele mniejszej, bo będzie koszt materiałów i narzut.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że jak przyznają tyle to zrobią 

za tyle. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie. 

To będą dyskutować. To wykonywać to będą… 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że wtedy za robociznę 

wpłynie na konto szkoły.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to dobrze. To jest nasza placówka, a tak to byśmy musieli zapłacić prywatnej 

firmie, gdzie by poszło na prywatną firmę. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dobrze, niech 

wystawią. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że proponuje udzielić odpowiedzi pani komendant w takiej formie, że Powiat 



10 
 

Wieluński przekaże pomoc materialną w wysokości nie większej niż 43 tys. zł. 

Poprosił pana skarbnika, aby powiedział, bo nie wie, jak to zapisać w budżecie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że właśnie  

o to chodzi, że to trzeba będzie umiejętnie zapisać w budżecie, bo to nie jest takie 

proste. Przekazanie środków finansowych jest o wiele prostsze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że zostawiamy, że nie więcej niż 43 tys. zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopowiedział, że o wartości  

nie większej niż 43 tys. zł. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to dużo jest 

i tak.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu uznał, że też mu się wydaje,  

że to jest bardzo dużo. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił się do pana skarbnika 

i zapytał, czy księgujemy i przekazujemy 43 tys. zł, czy przekazujemy dopiero według 

rachunku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że według 

rachunku, musimy za to zapłacić i musimy te rzeczy przekazać, te roboty,  

a nie środki finansowe.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jak zapłacimy księgowo 

za robociznę szkoły. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że oni 

obciążą nas notą. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, kto. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że albo 

wystawią rachunek na nas.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest jeszcze 

jedna możliwość, nie wie czy pan Henryk Wojcieszak o tym myśli, żeby faktury 

wystawione były na Policję, a my przekazujemy te środki na Policję, w tę stronę.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że wyjdzie na to samo. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że wyjdzie na to 

samo, tylko że będzie prościej, jeżeli umieścić to w budżecie, ale jeszcze by nad tym 

pomyślał.  



11 
 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że odpowiedź dają, 

że w kwocie nie wyższej niż druga kwota kosztorysu.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że on mówi  

o formie, a kwota jest wysoka.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że mogą to zostawić, jako sprawę w toku. 30 czerwca i tak musi być Zarząd Powiatu 

w związku z dyrektorem. Dodał, że mogą jeszcze z panią dyrektor porozmawiać  

i jeszcze będą konkretniej wiedzieć. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jest jeszcze tutaj 

w stanie poprzeć pana skarbnika odnośnie wielkości kwoty.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił uwagę, że jest taka 

rzecz, że jeżeli tak zrobią to nie wie, czy szkoła nie będzie musiała wystawić wtedy 

faktury z VAT-em, czy to będzie narzut. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał w takim 

razie, kto jest za tym, żeby zostawić sprawę w toku do czwartku. Dodał, że się 

zorientują jak to będzie korzystniej. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że sobie porozmawia  

z panią dyrektor. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, czyli sprawa w toku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że przez 

aklamację widzi, że wszyscy są zgodni co do tego. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odrzekł, że do czwartku sprawa 

w toku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację podjął decyzję o pozostawieniu 

sprawy pn. „Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

o rozważenie możliwości przekazania środków finansowych na potrzeby remontu 

Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu” w toku i rozpatrzeniu na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w dniu 30.06.2022 r. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 6 

Przyjęcie informacji p.o. Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o podjętych uchwałach 

Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 20.06.2022 r. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

pani dyrektor. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy my zatwierdzamy 

ten regulamin w ogóle, jako Zarząd. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że tylko Rada Społeczna  

i koniec.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Oni nas tylko informują. Powitał dyrektor SP ZOZ w Wieluniu – panią Annę Freus. 

Poinformował, że mają tutaj 7 tych uchwał. Dodał, że interesuje go tylko, czego ten 

regulamin organizacyjny dotyczy i jakie zmiany nastąpiły. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że jedna, najistotniejsza rzecz to zmiana cenników, uaktualnienie biorąc pod uwagę 

analizy rynku, czyli jak się tam cenniki mają z innymi szpitalami, dlatego że muszą 

pozostać konkurencyjni tak, że muszą się tutaj mierzyć. Dodała, że jeszcze analizują 

jakieś kolejne rzeczy jeżeli chodzi o cenniki, a póki co duża część tych cenników 

została zaktualizowana. To jest najistotniejsza rzecz tego regulaminu, a druga rzecz 

organizacyjna - zostały zadania związane z płacami przeniesione do działu spraw 

pracowniczych bez zmiany nazwy celowo jakby, żeby nie ruszać tutaj statutu i żeby 

to nie wymagało uchwały Rady Powiatu, także zadania zostały przesunięte,  

czyli do kadr zostały dołożone płace. Dopowiedziała, że da to szansę w przyszłości, 

ma nadzieję niedalekiej, na ograniczenia kadrowe dwóch etatów bez, że tak powie, 

ingerencji tutaj w pracowników, bo mają 2 emerytowane osoby tak, że myśli, że tymi 

samymi zasobami udałoby się tutaj tę przestrzeń wypełnić. Tym bardziej, że już,  

ma nadzieję, będą coraz sprawniej działać w nowym oprogramowaniu, więc 

w zasadzie jeżeli chodzi o regulamin organizacyjny to tyle. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił się do pani dyrektor  

i zapytał, czy te ceny to są ceny dla nieubezpieczonych, czy jak to jest. Dodał,  

że pani nie udziela usług, bo nie może pani, tak? 
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Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że rzeczywiści to są ceny dla nieubezpieczonych. Dodała, że obowiązkową częścią 

regulaminu organizacyjnego są cenniki zatwierdzone przez dyrektora szpitala  

i te cenniki mają być oszacowane na zasadzie nie, że szpital zarabia tylko jako zwrot 

kosztów. I teraz jeżeli cenniki, a były niedoszacowane z racji wzrostu cen, inflacji  

i tego wszystkiego, wzrostu wynagrodzeń, w dużej części były niedoszacowane, czyli 

rzeczywiście jak się zdarzy pacjent nieubezpieczony to wystawiają fakturę według 

cennika i, że tak powie, dokładali. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że zgodnie  

z adresem zamieszkania, tak? 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy on, jako 

ubezpieczony nie może sobie iść do szpitala zrobić tomografu na życzenie bez 

skierowania. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, a jeżeli jest 

osoba bezdomna. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że wykonują ze skierowań.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy prywatnie nie może 

przyjść zrobić sobie tomografu. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że można, generalnie prywatnie przyjść można. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy z tego cennika. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że można i wtedy jest naliczone z cennika.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poinformował, że właśnie  

o to mu chodziło. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że dlatego, że szpital ma otwartą tę wielospecjalistyczną poradnię w nazwie, co do 

zasady ona jest związana z rehabilitacją, ale tak naprawdę istnieje taka możliwość 

rozszerzenia generalnie działań. Z tym, że teraz jeżeli chodzi o nowy, dofinansowany 
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tomograf to należałoby przejrzeć umowę, czy taka możliwość jest na tym nowym 

tomografie, że tutaj komercyjne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jest, 

bo to są środki krajowe tak, że można świadczyć usługi. Zwrócił się do pani dyrektor  

z pytaniem dotyczącym tych świadczonych, usług tego cennika, a jak to jest osoba 

bezdomna bez adresu zamieszkania, to kto za to płaci. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że wtedy Ośrodek Pomocy Społecznej. Za pomocą Ośrodka Pomocy Społecznej 

występują i to są pieniądze gminy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że skąd  

ta osoba została zabrana albo gdzie koczuje, tak?  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że nie 

chciałaby tu przekłamać informacji, bo nie wie, zbada to, bo rzeczywiście podpisują  

i wtedy starają się poprzez pomoc społeczną działać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to ze 

zwykłej ciekawości. Następne pytanie ma dotyczące kwoty 2 300 zł  

za wydzierżawienie dla telefonii komórkowej Play miesięcznie, czemu tak tanio? 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że to muszą sprawdzić od drugiej strony, czyli taką ofertę stacja bazowa Play 

zaoferowała i teraz, żeby dyrektor mógł podpisać taką umowę musi mieć pozytywną 

opinię Rady Społecznej. W związku z powyższym poszło takie zapytanie, ale to nie 

oznacza, że droga do negocjacji jest zamknięta. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że pamięta,  

że Plus chyba płacił 5 tys. zł. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest 

większy gabarytowo, ale chyba nie 5. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że 5 tys. zł było kiedyś. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

kiedyś. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odrzekła,  

że musiałaby zerknąć. Tutaj 2 300 netto, ale to musiałaby sprawdzić ile płaci Orange. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy to był Orange. Powiedział, że Orange 5 tys. zł było. Dodał, że nie wie, czy ona  

w trakcie nie uległa obniżeniu. 
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Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że to też 

jest do sprawdzenia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

dyrektor, aby to sprawdzić. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dodała, że te umowy 

wieloletnie też podlegają waloryzacji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował, że dla 

pani wiedzy na temat zawarcia tej umowy, jeżeli chodzi o cenę z tą drugą firmą. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że ma 

taką informację z działu technicznego, czego przyzna, że sama fizycznie nie 

sprawdzała, ale biorąc pod uwagę gabaryty tej stacji Play, które są planowane  

i gabaryty Orange, które zajmuje jest to adekwatne. Dodała, że oczywiście zostało 

sprawdzone, że tutaj nie ma problemu, jeżeli chodzi o ratownictwo medyczne 

lotnicze.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, na jaki okres. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że na 

10 lat. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to za tę stawkę. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest waloryzacja. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że umowy jeszcze nie 

ma. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że w przypadku wieloletnich one podlegają waloryzacji, także to jest obowiązkowy 

składnik umowy tak, że można oczywiście tę cenę waloryzować i tak jak mówi, to jest 

oferta, więc wiadomo, że nie byłaby umowa podpisana na gorszych warunkach  

dla szpitala, ale o lepsze zawsze trzeba nawet zabiegać. Dodała, że jak będzie miała 

zielone światło, że taką umowę może zawrzeć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że już pani 

ma, bo Rada Społeczna zaopiniowała pozytywnie z tego, co widzi. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak tylko, że w przypadku umów wieloletnich chyba na Radę Powiatu też to 

pójdzie.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy na Radę 

Powiatu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że umowa jest powyżej 3 

lat. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że to 

jest umowa powyżej 3 lat.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trzeba 

to jeszcze sprawdzić, ale tak, bo to jest powyżej 3 lat. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odrzekła, że to jest 

takie zielone światło do dalszych działań i wcale nie oznacza, że to jakby będzie 

oferta najgorsza, minimalna, którą dyrektor może zawrzeć. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jeszcze jedno, 

przy negocjacjach potencjalnych jakby mówiono, że jak mniejsze gabaryty to może 

mniej płacić, bo jest kwestia wymiarów, tu chodzi o spełnianie swojej funkcji, więc 

myśli, że można negocjować cenę niezależnie od zajmowanej powierzchni. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że bierze się 

pod uwagę zasięg. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że mając taką ofertę, nie ma pewności, czy oferta zostanie utrzymana jak na przykład 

powie 3 tys. czy tak dalej, o to chodzi. Stąd warto mieć to zielone światło  

do rozpoczęcia rozmów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem informacji. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację p.o. Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady 

Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 20.06.2022 r. (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 



17 
 

Pkt 7 

Zapoznanie z informacją p.o. Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o stanie 

zobowiązań oraz o stanie należności Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.04.2022 r., sporządzoną według 

stanu księgowego na dzień 20.06.2022 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że otwiera dyskusję i udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ten bilans 

zamknięcia na koniec grudnia to już po tych korektach biegłych jest, tak? 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odrzekł, że rosną wymagalne 

cały czas, bo jednak rosną ceny. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że biorąc pod uwagę wzrost cen trudno się spodziewać, że będzie inaczej. Dodała, 

że w stosunku miesiąc do miesiąca jest spadek, ale tak jak mówi, ta sinusoida, 

zawsze to powtarza, będzie występować i pojedynczy miesiąc nie jest jeszcze 

sygnałem, że mamy tendencję bardzo dobrą. Dopowiedziała, że trudno nam  

z optymizmem póki co patrzeć, biorąc pod uwagę jakie mamy ceny. Powiedziała,  

że bardzo dużo rozmów prowadzi z kontrahentami i stara się tutaj jakby nie 

dopuszczać do aneksowania umów, bo w przypadku wieloletnich biorąc pod uwagę 

inflację i to co się dzieje, powołując się oczywiście na działania na Ukrainie tak, że 

tutaj bardzo trudno nam jest utrzymać ceny. Dodała, że na razie w miarę się udaje  

w pojedynczych przypadkach, ale generalnie tendencja jest taka, że tu występują  

i jak występują to naprawdę o 20, 30% potrafią występować o wzrost cen  

w pojedynczych asortymentach.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy limit tu mamy  

700 na koniec kwietnia niewykorzystany, tak? 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że finansowy tak. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jak w tej chwili  

to wygląda. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

sprawdzała, ale jeżeli chodzi o limit to jest cały czas tendencja, że tak powie, 

falująca, zależy jaki moment miesiąca mamy. Tak, że w tym momencie na pewno  

na wypłaty będzie limit znowu pobierany. W tym momencie nawet, jeżeli mieliby  

na bardzo niskim poziomie lub w ogóle to wiadomo, że na wypłaty ten limit będzie 

zaciągnięty i potem jak wystawiona faktura zakup ryczałtu, jeżeli chodzi o NFZ,  

to będzie spłacony. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

jeszcze chciałby dopytać o coś panią dyrektor. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził,  

że Zarząd zapoznał się z informacją.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją p.o. Dyrektora SP ZOZ  

w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.04.2022 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 20.06.2022 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

       

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze  

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego 

prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2022 roku. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Dorotę 

Niezgodę – podinspektora Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych. Zapytał, ilu musi 

być tych kandydatów. 



19 
 

Pani Dorota Niezgoda – podinspektor Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tutaj organizacje pozarządowe mogą kogoś wyłonić, 

ale nie muszą i wtedy jeżeli nie powołają, to Zarząd powołuje swoich przedstawicieli. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, ile w ogóle 

komisja ma liczyć osób. 

Pani Dorota Niezgoda – podinspektor Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że nie jest określone. Dodała, że w programie 

współpracy mamy zapis, że każdorazowo powołuje się komisje konkursowe  

do zaopiniowania ofert. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy dzisiaj 

nie musimy wskazywać nikogo. 

Pani Dorota Niezgoda – podinspektor Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że nie. To jest tylko dla organizacji pozarządowych, 

które mają teraz czas, żeby swoich przedstawicieli, jeżeli chcą to zgłosić do komisji 

konkursowej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem 

uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 907/22 w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków Komisji 

Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację 

zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, 

dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2022 roku (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Uchwała Nr  907/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 9 

Rozpatrzenie wniosku mieszkańców Sołectwa Janowiec i Brzoza o wykonanie 

projektu przebudowy drogi powiatowej Nr 4505E na odc. Brzoza-Poręby.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby ktoś 

przypomniał jak to było wtedy na tym spotkaniu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pan 

kierownik PZD w Wieluniu powinien wiedzieć. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy z tego spotkania 

mają jakąś notatkę zrobioną przez PZD, czy nie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że pan 

kierownik może ma.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że nie było. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że też nie kojarzy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że dopytywał o tę drogę  

do Brzozy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że oni 

mieli tam życzenie, z tego co pamięta, ale to nie było tak. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że było powiedziane,  

że nie w tej kadencji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył,  

że nie w tej kadencji. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poinformował, że tak było 

powiedziane, nie w tej kadencji i też było odnośnie tej, gdzie robi kanalizację od drogi 

krajowej do Wiktorowa. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę, że nam chodziło 

głównie o Wiktorów i Wiktorów – Naramice.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy była notatka  

z tego spotkania w Białej. 

 Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że nie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czyli nie mamy. 
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 Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że nie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy na tej drodze  

na Poręby też było, on mówił, że przekłada to po prostu, znaczy Brzoza-Poręby. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że musi sprawdzić, czy nie spisywali z tego notatki. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że była 

notatka spisywana. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że mu się wydaje, że była 

i dlatego o tym mówił. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu powiedział,  

że tym bardziej, że my tam w 2018 roku zainwestowaliśmy z własnych środków 

ponad pół miliona, bo podobno ich zalewało i oni tam sobie nie mogli z wodą 

poradzić, dlatego my odkopaliśmy tam rowy, zrobiliśmy przepusty, ścięliśmy 

pobocza, po dwóch stronach są rowy i teraz dokonując przebudowy to cała robota  

na marne.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że nic poza tym 

Wiktorowem. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odrzekł, że sam powiedział, że to i tak 

dużo. Dodał, że zadał na komisji pytanie, czy nie przyjdzie z tą drogą do Wiktorowa, 

tak, to powiedział, że nie, bo on kanalizację robi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się z tym. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tu odpisać,  

że ze względu na sytuację finansową. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odrzekł, że tutaj jest tak 

napisane: „Wójt zapytany odpowiedział, że zapyta Zarząd Powiatu czy zamierza 

zrobić projekt”. Zapytał, czy mamy jakieś zapytanie od Wójta, czy nie mamy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie, 

nie przypomina sobie. Powiedział, że projekt odpowiedzi będzie taki, że musimy 

wziąć dwie sprawy: wzrost cen, może nie wzrost, może to jakoś inaczej ująć.  

Ze względu na ograniczone  w tej chwili możliwości finansowe powiatu  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że wstrzymujemy im projekt. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że nie 

wstrzymujemy, bo niczego nie obiecaliśmy. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że nie podejmujemy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że zgodnie z ustaleniami. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że na terenie 

gminy Biała robimy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że te dwie inwestycje 

teraz. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że Zarząd Powiatu na spotkaniu podjął się realizacji zamierzeń dotyczących budowy, 

czy remontu dróg na terenie gminy Biała na dwa zadania, czyli FOGR (Fundusz 

Ochrony Gruntów Rolnych) i Wiktorów oraz napisać, że w tym roku budżetowym  

ze względu na ograniczone możliwości finansowe nie będzie brane pod uwagę 

wykonanie projektu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że wykonanie projektu 

przebudowy i koniec. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd Powiatu nie ma możliwości podjęcia się wykonania tego zadania. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu  odrzekł, że krótko trzeba 

odpowiedzieć.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

takim projektem odpowiedzi. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wystosowaniu odpowiedzi w sprawie wniosku mieszkańców Sołectwa Janowiec  

i Brzoza w sprawie wykonania projektu przebudowy drogi powiatowej Nr 4505E  

na odc. Brzoza-Poręby informującej, że w tym roku budżetowym ze względu  

na ograniczone możliwości finansowe nie będzie brane pod uwagę wykonanie 

projektu przebudowy ww. drogi, Zarząd Powiatu nie ma możliwości podjęcia się 

wykonania tego zadania (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że chyba nie 

powitał kierownika PZD – pana Bartłomieja Panka. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że przydadzą 

się jeszcze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, do czego. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że gmina 

Pątnów. Zapytał, czy to są chyba drogi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to jest tylko z zakresu geodezji.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu powiedział,  

że  oni nie występowali.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że z zakresu 

geodezji. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu powiedział,  

że to pani Justyna Kałuziak. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał o tę drogę w Bieńcu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

co w Bieńcu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że to jest droga, tak? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w Bieńcu to już jest gminie przekazana.  

 

Pkt 10 

Rozpatrzenie sprawy ustanowienia służebności przejazdu i przechodu  

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 30/1 położonej w obrębie 13, 

miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego prowadzonej  

z wniosku - kontynuacja sprawy z CXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 18.02.2022 r.   

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tu jest 

duży problem.  
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 Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że duży, albo i nie. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o przedstawienie sprawy. 

 Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że na ten 

moment nas nie stać, ale pani naczelnik, tu chodzi o rozpatrzenie oddania  

w służebność. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że tak, dlatego  

to przewidziała i jednocześnie już pozwoliła sobie przygotować poza tą uchwałą  

w sprawie nabycia, jeśli ona odpada, to pozwoliła sobie powrócić do tematu tej 

służebności, co by może tych ludzi nie blokować, bo utrata wartości naszej działki  

w tym trójkąciku jest niewielka. Ona będzie wynosiła tyle, ile będzie wynosiła  

ta służebność, nawet jeśli ktoś tę naszą działkę kupi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy w momencie, jeżeli by powstał jakiś podmiot gospodarczy, czy my możemy 

wtedy za tę służebność pobierać opłaty, czy nie możemy. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że nie. Za służebność się 

jednorazowo pobiera opłatę, jednorazowe wynagrodzenie przy ustanowieniu  

- jest jednorazowe takie odszkodowanie, wynagrodzenie przy ustanowieniu 

służebności. To wylicza rzeczoznawca. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że jakby ktoś 

kupił to by wtedy pewnie tę naszą działeczkę też kupił jakbyśmy nie ustanowili. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie kupiłby, bo nie 

kupi tamtej działki bez dostępu do drogi publicznej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy tych 

właścicieli jest dwóch. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tych właścicieli jest 

dwóch. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o przypomnienie jaka jest powierzchnia. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poprosiła o powtórzenie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jaka jest 

powierzchnia. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, powierzchnia czego? Naszej 

czy ich? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tej ich 

działki. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że oni tak naprawdę 

mają dwie działki. Jedna jest większa i ma 41 arów, a druga 600 metrów, bo to taki 

trójkącik.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że niecałe pół hektara. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że niecałe pół hektara stanowi 

ich nieruchomość i nasza ma 16 arów. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poprosił, aby mu wyjaśnić, jeżeli 

my ustanowimy na naszej działce służebność to obniżymy cenę naszej działki,  

a podwyższymy cenę ich działki i będą mogli sobie sprzedać. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak, ale obniżymy 

naszą, bo pytała rzeczoznawcy też w tym temacie, ale obniżymy tylko o tę wartość 

tej służebności, czyli niewiele. Dodała, że pan radny widzi, że nasza działka średnio 

jest atrakcyjna w tym trójkącie i ona dla każdego, kto by nie kupił tej działki, to jakie 

znaczenie ma ten trójkąt tu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest tylko ten 

trójkąt, czy to jest całe. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami pokazała na mapie, gdzie ma być  

ta służebność i gdzie znajduje się granica tej nieruchomości. Powiedziała, że nawet 
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jeśli ktoś od nas kupi tę działkę, bo jeszcze tutaj ma dostęp do drogi, to ten trójkąt to 

jest znikoma wartość jaką my utracimy na tym, a przez to blokujemy tych ludzi. Może 

coś zrobią tam, może nie zrobią, tego nie wiemy, ale wniosek taki jest złożony  

do Zarządu. Dodała, że jeszcze tutaj należy pamiętać, że ten wniosek nie jest 

złożony tylko do Zarządu, bo ten wniosek o służebność on dalej się ciągnie przez 

gminę Wieluń i ten parking, który tam jest od ul. 3 Maja. Tam gmina Wieluń już 

wyraziła zgodę na tę służebność, czekają na nas i na naszą decyzję. Powtórzyła,  

że utrata wartości naszej działki jest znikoma. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że się 

zastanawia jaka jest szansa, że oni to sprzedadzą.  

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że była kiedyś mowa,  

że tam ma być ten market Dino, więc nie wie czy sprzedadzą to, czy nie sprzedadzą. 

Dodała, że pewno Dino nie powstanie na naszej działce, bo sobie pozwoliła 

zadzwonić do nich i nasza działka jest za mała. Musiałaby mieć 20 arów, żeby ten 

market był zainteresowany tą nieruchomością, więc nasza działka odpada sama  

w sobie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy  z ich już tak? 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że ich już sama ma takie 

walory. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że jak będzie tam Dino  

to nasza już całkiem traci wartość.  

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że byłaby zdania, żeby im 

dać tę służebność, ale jak panowie uważają. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jak nie damy  

to mogą to sądownie uzyskać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że mogą. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że mogą, oczywiście. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że to dopiero ten właściciel, który sprzeda, bo oni do sądu nie pójdą, żeby ustalić. 
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Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że nie. Nie ma właściciela, 

bo oni tego nie sprzedadzą bez nas, bez tej drogi. Dodała, że oni nawet, bo już wie, 

że mieli w mieście projekt podziału tej działki półhektarowej na pół, na dwie podobnej 

wielkości i oni nawet nie mogą tego podziału zrobić tej działki bez tego dostępu  

do drogi, więc jest taka opcja. Przy czym, mówi, zna tych panów bardzo dobrze,  

bo ta sprawa, od 10 roku tutaj chodzą ci ludzie, więc nie wie, czy będą odważni, żeby 

iść do sądu, ale następny krok z ich punktu widzenia to jest pójście do sądu  

o ustanowienie drogi publicznej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jesteśmy w takiej sytuacji, a nie innej, bo chętnie byśmy te działki nabyli, gdyby 

była „w portfelu” odpowiednia ilość pieniędzy. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że zaraz będziemy mieć nową 

sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że poprzez to, że jakbyśmy zablokowali nie udzielając tej służebności to w dalszym 

ciągu jest szansa kupić. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odrzekł, że tak samo myśli. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, czy od nich. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

a tak to nie ma szans. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jak damy  

służebność to już będzie po sprawie i mogą sobie to sprzedać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że niech 

sobie idą do sądu, jak sąd ustali. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że oczywiście możemy 

tak zrobić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

wie jak pozostali myślą, ale myśli, że trzeba o swój interes dbać.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że oni teraz taką cenę 

wystosowali, a jak przyjdzie do sprzedaży to zrobią… 
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Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopowiedziała, że jeden  

ze współwłaścicieli ma tu operat zrobiony na to, więc ta cena 150 zł pewnie jest 

realną ceną do osiągnięcia tam za tę nieruchomość, bo ceny są od 82 zł do 217 zł  

za metr. To średnio 145 zł, więc jak on sobie napisał 150 zł to pewnie to jest taka 

cena realna do osiągnięcia. Dodała, że tego wieluńskiego współwłaściciela 

reprezentuje biuro nieruchomości z Wielunia, więc cena jest proporcjonalnie wyższa.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tak, musi zarobić 

na tym. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że może ktoś kupić tylko, jako lokatę kapitału. Jak będzie miał służebność to będzie 

chciał zarobić na tym jeszcze pieniądze.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu skierował się do pani naczelnik 

z pytaniem, czy ta działka 259/1, ta droga to jest nasza. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że 259 to jest gmina.  

To jest ten parking, 259/2. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił uwagę, że tam jest 

jeszcze ta droga.  

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że specjalnie dopisała  

„droga”, bo do tej naszej działki jest dojazd, ma dostęp do drogi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy to jest nasze. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nasze jest 30/1. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak, ale to 259/1. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że to jest miejska 

działka, ale ma przeznaczenie drogowe, więc nasza działka ma dostęp do drogi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

niewyrażeniem zgody na udzielenie służebności przechodu i przejazdu. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”,  

nikt nie był „przeciwny” nie wyraził zgody na ustanowienie służebności przejazdu  

i przechodu na nieruchomości oznaczonej numerem działki 30/1 położonej w obrębie 

13, miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego prowadzonej  

z wniosku - kontynuacja sprawy z CXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18.02.2022 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

  

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego  

na rzecz Gminy Pątnów – dot. wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego na rzecz Gminy 

Pątnów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka o numerze 

ewidencyjnym 428 o pow. 1,4605 ha, położonej w obrębie Bieniec, gmina 

Pątnów na cel związany z wydzielaniem gruntów pod drogi publiczne.   

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

stara sprawa. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak. To jest stara 

sprawa tylko już bylibyśmy u notariusza, ale pani notariusz nas cofnęła, mimo tego,  

że jakby zwracałyśmy uwagę na to, czy aby nie chce tej uchwały, ale sądy coraz 

bardziej zawężają, co interpretują przepisy prawa i okazuje się, że ta darowizna to 

nie jest takie proste, że nawet jeśli mamy swoją uchwałę o zasadach nabywania, 

gospodarowania, gdzie Rada przekazała wszystkie kompetencje Zarządowi,  

to ta darowizna jest jakimś szczególnym aktem uznania dla Rady Powiatu i musi 

podjąć Rada decyzję w sprawie darowizny. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 908/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Wieluńskiego na rzecz Gminy Pątnów (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 908/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego  

na rzecz Gminy Pątnów - dot. wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego na rzecz Gminy 

Pątnów, położonej w obrębie Pątnów, gmina Pątnów oznaczonej w ewidencji 

gruntów i budynków jako działki o numerach ewidencyjnych:  

− 487/4 o pow. 0,0320 ha na cel związany z opieką nad nieruchomościami 

stanowiącymi zabytki w rozumieniu przepisów o ochronie zabytków  

i opiece nad zabytkami, 

− 487/5 o pow. 0,0314 ha na cel związany z wydzielaniem gruntów  

pod drogi publiczne, 

− 487/6 o pow. 0,0348 ha, na cel związany z wydzielaniem gruntów  

pod publiczne dostępne samorządowe ciągi piesze.  

 

 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że to jest analogiczna 

sprawa. Taka sama uchwała dla Rady do podjęcia. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

właśnie to, co było chyba na poprzedniej sesji i chyba radny Stępień go o to pytał. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak, pytał co to za 

droga, co to za działki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 909/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Wieluńskiego na rzecz Gminy Pątnów (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 909/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pani 

naczelnik i powiedział, że tak informacyjnie w lipcu tego nie będziemy procedować  

na Radzie Powiatu, dopiero we wrześniu. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tutaj nie ma 

problemu. Dodała odnośnie działki na Bieńcu, że przekazaliśmy ją użyczeniem. Tam 

już chyba droga się buduje, więc na pewno wójt miał kompetencje do budowy tej 

drogi. Przy kościele tam na razie nie są planowane żadne działania, ale wójt 

powiedział, że się chętnie zaopiekuje, więc tutaj nie ma pośpiechu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że dobrze 

i podziękował. 
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Pkt 13 

Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu z dnia 09.06.2022 r. w sprawie zwiększenia budżetu jednostki  

o kwotę 113 100,00 zł w rozdziale 80117 - Branżowe szkoły I i II stopnia  

w § 4300 - Zakup usług pozostałych na szkolenie kierowców.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jest pan 

dyrektor. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy 

w obradach Zarządu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił posiedzenie 

Zarządu Powiatu po przerwie. Zarząd obraduje w pełnym 5-osobowym składzie. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał dyrektora 

Zespołu Szkół nr 2 w Wieluniu – pana Dariusza Kowalczyka. Powiedział,  

że rozpatrując to pismo pana dyrektora o zwiększenie budżetu jednostki o kwotę 

113 100 zł proponuje Zarządowi, aby tę sprawę zostawić w toku do rozpatrzenia  

na dzień 30.06., aby pan skarbnik miał możliwość poszukania w budżecie środków 

na ten moment. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy pn. „Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu z dnia 09.06.2022 r. w sprawie zwiększenia budżetu 

jednostki o kwotę 113 100,00 zł w rozdziale 80117 - Branżowe szkoły I i II stopnia  

w § 4300 - Zakup usług pozostałych na szkolenie kierowców” w toku i rozpatrzeniu 

na posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w dniu 30.06.2022 r. (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował panu 

dyrektorowi. 

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu oddał głos panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił krótko przedmiotową 

sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

i zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 910/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 910/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił krótko przedmiotową 

sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 911/22 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 911/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 912/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 912/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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     Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2022.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu oddał głos panu 

skarbnikowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o kwotę 9 540 zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że mówił o tym. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy mówił  

o tej geodezji, tak? 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak, to jest to.  

Omówił krótko przedmiotową sprawę. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to, co wcześniej 

zatwierdzali. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak właśnie. 

Teraz jest w jednym dokumencie wszystko zawarte. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za 

podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 913/22 w sprawie zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji 

rządowej na rok 2022 (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 913/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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     Pkt 18 

Sprawy bieżące. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że z tego 

co otrzymał dzisiaj informacje to jest nabór.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie ma,  

bo sprawdzał, żeby zobaczyć jakie są zasady.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że ktoś 

go w błąd wprowadził, więc nie ma tematu, a sam tego nie sprawdzał. Oddał głos 

panu wicestaroście odnośnie strzelnicy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że jest 

program „Strzelnica w powiecie” i w związku z tym, że planujemy zrobić klasę 

wojskową, to jest możliwość stworzenia przy dofinansowaniu z MON-u (Ministerstwo 

Obrony Narodowej) strzelnicy wirtualnej. Dodał, że na pikniku wojskowym taka 

strzelnica była usytuowana w namiocie. Koszt takiej strzelnicy szacujemy wraz  

z przystosowaniem pomieszczeń i całym sprzętem to jest około  

180 tys. zł: dofinansowanie 80%, wkład własny 36 tys. zł. Planowany termin realizacji  

w tym roku. Jest prośba do Zarządu o zgodę na przygotowanie złożenia wniosku, 

bo wniosek można składać do 30 czerwca. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy 36 tys. zł, tak? 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o lokalizację. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że II Liceum 

ze względu na klasę wojskową. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wie, ale jak to 

wygląda. Zapytał, czy to nie musi być jakiś teren, kulochwyty jakieś. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że nie, bo to jest 

wirtualne, gra komputerowa. Dodał, że za tyle byśmy nie zrobili. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to nie strzelnica 

tylko symulator zrobiony. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że tak. To się 

nazywa strzelnica wirtualna.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu uznał, że biorąc pod uwagę 

młodzież to będzie traktowała to, jako salon gier. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że przecież  

po południu może szkoła na tym zarabiać. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ma takie podejście 

zachowawcze, jeśli chodzi o wydawanie pieniędzy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że też, dlatego 

nie wie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tu by wrócił na 

chwilę do punktu drugiego, który był omawiany, ale to wszystko zależy od pana 

skarbnika. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że z czegoś trzeba zabrać, tak? Więcej środków nie będziemy mieć. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że gwarancje będą 

dopiero we wrześniu albo może w październiku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy przy składaniu 

wniosku musimy mieć zarezerwowane środki oraz jakie jest prawdopodobieństwo. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że jest jeszcze 

taka inna kwestia przy tego typu projektach, a wszyscy mamy doświadczenie,  

czyli dodatkowe koszty, przystosowanie sali. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że to uwzględniamy, bo same urządzenia to około 150 tys. zł, możemy dostać  

180 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak  

to będzie wyglądać, że byśmy później nie byli zaskoczeni. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że uruchamiamy  

tę klasę to jest okazja. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na tym to się strzelać nie nauczą. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nauczą 

się. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, ile to będzie zajmować 

klas. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że jedną. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy całą jedną klasę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tak.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu uznał, że biorąc pod uwagę taką 

sytuację jaka jest to będzie zablokowana cały czas klasa. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że są pomieszczenia po internacie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, na co? Na lekcje w tych 

klitkach? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że na przykład na strzelnicę. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że chyba, że na 

strzelnicę. Dodał, że nie wie, jak to wygląda. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jak to jest 

gabarytowo. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dla jednej klasy 

wytniemy całą jedną klasę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że tam jest 

pomieszczeń jeszcze sporo po internacie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy to są 

pomieszczenia po internacie, tak? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tam 

były chyba dwie klasy po 25 metrów. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że chodziło  

mu o taką sprawę, nie pamięta z kim rozmawiał na temat archiwum. Zapytał, czy tam 

nie można zrobić archiwum.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że można, 

pytanie jak strop wytrzyma.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jest ciężar. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu uznał, że nie, bo by 

nie wytrzymało. Powiedział, że nie wie, co zrobić. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy tu chodzi o to, żeby 

teraz zabezpieczyć już te pieniądze, tak? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że nie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że tylko, żeby złożyć. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że chodzi o zgodę  

na złożenie wniosku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że później się zastanowimy czy podpiszemy umowę.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że chyba tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaproponował, aby złożyć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

tym, aby złożyć wniosek. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o złożeniu przez powiat wieluński wniosku w ramach programu pn.: „Strzelnica  

w powiecie 2022” (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

 

Pkt 19 

Wolne wnioski. 

 

 

 

Na CXLII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były złożone.  
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Pkt 20 

Zamknięcie CXLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXLII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


